
 

^參考《職工會條例》第 17(1A)條、本會會章第 3.1條、第 3.2條及第 3.4條。 

  Please refer to s17(1A) of Trade Unions Ordinance, Rule 3.1, 3.2 and 3.4 of the Constitution of the HKJA. 

 

轉換會籍為退休會員申請表 

Application Form for the Change of Membership Category to Retired Members 

 

姓名 Name:  會員編號 Membership: 

 

 

 

 

 

 

 

 

會員類別 Category of membership: 會籍到期日 Membership Expiry Date: 

 

 

 

 

 

 正式會員 Full Member 

 附屬會員 Association Member 

 公關會員 PR Member 
 

最後任職機構 Last employment prior to retirement： 

 

 

 

 

退休日期 Date of Retirement: 聯絡電話 Contact No.: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

本人明白，根據《職工會條例》及香港記者協會會章^： 

I understand that, in accordance with the Trade Unions Ordinance and the 

Constitution of the Hong Kong Journalists Association^: 

 

 有表決權會員如因年齡或疾病而退休，可向執委會申請轉為退休會員； 

A voting member who retires from the occupation on account of age or ill-

health may apply to the Executive Committee to become a retired member; 

 

 退休會員可享有本會提供之會員福利，惟不可享有表決權； 

Retired members are entitled to the benefits of membership provided by the 

HKJA, but not to the right to vote; 

 

 本人聲明在上述表格提供的資料正確屬實。 

I declare that the information provided above is true and correct. 

 

 

 

 

 

  

申請人簽署  日期 
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